
 

the same order every day of their lives. They select the routine that 
works best for them from a wide range of options available to them. 
Establishing a routine enables someone to gain time and use it to 
boost... Production. 

ث في كل  لسل الأحدافس تسخص بن شيء الذي يتبعه الشين يومي وهو الا روت لكل شخص من 
  الأمورة كبيرة من بين فئ له من  ين المناسب شخص يختار الروتام حياته، وكل  يوم من أي 

  وقتص في الحصول على بعض الد الشخ ين يساعتتوفير الرو حيث  المختلفة في حياته،
 . الإنتاجة  والاستفادة منه في زياد

My daily schedule consists of getting up at seven in the morning, having 
breakfast, going to school, and coming home at noon. After returning 
from school, I normally take tea, spend a few hours studying, and then 
go out till lunch. 

ثم التوجه إلى المدرسة  من  فطور و تناول الو ا  اح  بعة صب لساا يقاظ فيني الاستروتيني اليوم يع
ول الشاي عند العودة من  ا ما اتنات  دعا، ار  هعة الثانية عشر ظ الساها على من ذلك العودة وبعد 
 ة ومن ثم ممارسة المرح لحين وجبة الغذاء. قليلأبدأ في المذاكرة لساعات  رسة ومن ثم المد

 


